
PROTOKÓŁ Nr     /12 

z posiedzenia połączonych Komisji Rady Gminy Wiżajny 

z dnia 21 sierpnia 2012 roku 

 
21 sierpnia 2012 roku odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy Wiżajny  

w budynku urzędu gminy w Wiżajnach. 

Posiedzeniu przewodniczył wybrany jednogłośnie Przewodniczący Rady Gminy  

Pan Walenty Wałejko. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Pan Andrzej Jacek Hołdyński – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

2. Pan Grzegorz Rutkowski  – Członek Komisji Rewizyjnej 

3. Pan Ignacy Szeraszewicz   – Członek Komisji Rewizyjnej 

4. Pan Jan Dariusz Rudziewicz  – Członek Komisji Rewizyjnej 

     

Lista obecności w załączeniu (załącznik Nr 1).                                                 

 

1. Pani Teresa Kuźma   – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów 

2. Pani Elżbieta Dembowska  – Z-ca Przewodniczącej Komisji Budżetu i  

     Finansów 

3. Pan Sławomir Przekop  – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

4. Pan Walenty Wałejko   – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

 Nieobecny Tomasz Zamojski. 

Lista obecności w załączeniu (załącznik Nr 2). 

 

1. Pan Piotr Paweł Oszkinis  – Przewodniczący Komisji Infrastruktury 

2. Pan Tadeusz Piotr Łanczkowski – Z-ca przewodniczącego Komisji Infrastruktury 

3. Pan Jarosław Mikielski  – Członek Komisji Infrastruktury 

4. Pan Bogdan Duś   – Członek Komisji Infrastruktury 

5. Pan Kazimierz Bacewicz  – Członek Komisji Infrastruktury 

6. Pan Sławomir Szymon Banialis – Członek Komisji Infrastruktury  

Lista obecności w załączeniu (załącznik nr 3). 

 

1. Pani Teresa Klejmont   – Skarbnik Gminy  

2. Pani Jadwiga Markowska  – Sekretarz Gminy  

3. Pan Daniel Sieraniewicz   – Referent w Urzędzie Gminy 

Lista obecności w załączeniu (załącznik Nr 4). 

 
Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko otworzył obrady, godzina 13

10 
i powitał 

wszystkich zebranych. 

 

Do p-ktu 2 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał proponowany porządek 

posiedzenia: 

1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołów z poprzedniego posiedzenia. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2012 r. 
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5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta 

Gminy. 

6. Wolne wnioski.  

7.  Zakończenie posiedzenia. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Walenty Wałejko zapytał, czy są jakieś propozycje do 

porządku obrad. Następnie dodał, że proponuje, aby do porządku obrad po punkcie 5 wstawić 

następujący punkt. 

Następnie zapytał, kto jest za umieszczeniem tego punktu w porządku obrad. Za oddano 14 

głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący odczytał nowy 

porządek obrad.  

1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołów z poprzedniego posiedzenia. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2012 r. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta 

Gminy. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaopiniowania wniosku o uznanie 

lasu za ochronny i wniosku o pozbawienie lasu charakteru ochronnego.  

7. Wolne wnioski.  

8.  Zakończenie posiedzenia. 

 

 Przewodniczący posiedzenia zapytał, czy są uwagi do proponowanego porządku 

obrad. Następnie zapytał, kto jest za przyjęciem nowego porządku obrad.  

Za oddano 14 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący 

stwierdził, że porządek został przyjęty.  

 

 

Do p-ktu 3 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Przyjęcie 

protokołów z poprzedniego posiedzenia.  

Za przyjęciem protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji Rewizyjnej głosowało  

4 członków komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Za przyjęciem protokołu z posiedzenia Komisji Infrastruktury głosowało 6 członków 

komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 Za przyjęciem protokołu z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów głosowało  

4 członków komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  

Przewodniczący posiedzenia stwierdził, że protokoły zostały przyjęte. 

 

 
Do p-ktu 4 

  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2012 r. 

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziała, że zamiany związane  

są z przedszkolem. Dodała, że należy przyjąć do dochodów kwotę 113 488 zł i również 

zwiększyć wydatki o taką samą kwotę. Wyjaśniła, że w dziale oświat przesunięcia są jedynie 

między paragrafami. 

 Osoba pełniąca funkcję Wójta Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz stwierdził,  

że jeżeli chodzi o przedszkole to spraw utknęła w jednym punkcie. Wyjaśnił, że Straż nie 



3 

 

chce odebrać klatki schodowej. Dodał, że jego zdaniem jest w tym trochę winy projektanta, 

ale też nie do końca. Stwierdził, że ściągnął byłego komendanta straży pożarnej,  

który w najprostszy sposób wyjaśnił, jak to trzeba zrobić, żeby Straż to odebrała. Dodał,  

że ściągnął też wykonawcę, który się tym zajmie. Stwierdził, że prawdopodobnie będzie 

próbował odzyskać część kosztów od projektanta. Wyjaśnił, że można zamurować to okno,  

bo nikt tego nie odbierze. Stwierdził, że projektant mógł zaprojektować okno od strony drzwi 

i nie byłoby problemu. Dodał, że trzeba też zabezpieczyć drzwi od strony apteki.  

Wyjaśnił, że jego zdaniem główną winę ponosi rzeczoznawca. Dodał, że dopóki on będzie,  

to takie projekty nie będą w ten sposób realizowane.  Dodał, że przy budowie Świetlicy  

też były sprawy nie do końca ustalone. Stwierdził, że część robót wykonawca zrobił  

we własnym zakresie. Wyjaśnił, że Straż przyczepiła się do drzwi w piwnicy, ale ze Świetlicą 

sprawa jest już załatwiona.  

Powiedział, że jego zdaniem z przedszkolem sprawa powinna wyjaśnić się w ciągu miesiąca. 

Dodał, że zgłosił z Panią Dyrektor konieczność przesunięcia terminu. Stwierdził,  

że część prac trzeba będzie zrobić, a błędem było również zostawienie ogrzewania w takim 

stanie, gdyż to wszystko słabo się tam trzyma. 

 Przewodniczący Rady Gminy Pan Walenty Wałejko powiedział, że mamy zmieścić 

się w planowanej kwocie. 

 Osoba pełniąca funkcję Wójta Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, 

że trzeba wymienić drzwi. Stwierdził, że jedne drzwi są niepotrzebne i może uda się dotrzeć 

do producenta i wymienić tylko same skrzydło. 

 Radny Pan Piotr Oszkinis stwierdził, że ościeżnica musi być dobra, żeby wymienić 

same skrzydło. 

 Osoba pełniąca funkcję Wójta Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, 

że jego zdaniem Pani, która robiła projekt Świetlicy nie powinna już nic więcej dla gminy 

projektować. 

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziała, że jak zostało jej zapłacone 

mniej, niż było ustalone, to ona teraz się odwdzięczyła. 

 Osoba pełniąca funkcję Wójta Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, 

że jego zdaniem będą jeszcze problemy ze Świetlicą. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków Komisji 

Budżetu i Finansów, czy pozytywnie opiniują przedstawiony projekt uchwały,  

(projekt w załączeniu, załącznik Nr 5). Za pozytywną opinią oddano 4 głosy, głosów przeciw 

i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący stwierdził, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  

 

 

Do p-ktu 5 
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy. 

Następnie zapytał, co Radni proponują w sprawie wynagrodzenia Wójta. Dodał,  

że przedstawiony projekt zawiera najniższe wynagrodzenia.  

 Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska odpowiedziała, że Pan Wójt dostarczył 

dokumenty świadczące o maksymalnej ilości stażu pracy. 

 Przewodniczący Rady Gminy Pan Walenty Wałejko zapytał, czy jest coś wyższego 

niż może być.  

 Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska powiedziała, że dodatek funkcyjny można 

przyznać maksymalnie do kwoty 1900 zł. 
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 Przewodniczący Rady Gminy Pan Walenty Wałejko zapytał, czy jest wszystko po 

staremu. 

 Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska odpowiedziała, że tak. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że wszelkie ruchy  

w górę jego zdaniem będą nieodpowiednie i nie ważne kto, co na ten temat myśli. Stwierdził, 

że on nie ma nic przeciwko temu, żeby Wójt dobrze zarabiał, ale to musi być 

udokumentowane, bo w przeciwnym wypadku ludzie będą gadać.   

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków Komisji o to, 

kto jest za pozostawieniem wynagrodzenia na takim samym poziomie, jak było to dotychczas, 

(projekt uchwały w załączeniu, załącznik Nr 6). Za oddano 14 głosów, głosów przeciw  

i wstrzymujących się nie było.  

 

 

 

Do p-ktu 6 
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaopiniowania wniosku o uznanie lasu  

za ochronny i wniosku o pozbawienie lasu charakteru ochronnego. Dodał, że nadleśnictwo  

co 10 lat sporządza plan i w tym roku zostały przysłany wniosek o akceptację ich propozycji. 

Dodał, że proponują na terenie naszej gminy objąć charakterem ochronnym obszar 702 ha 

lasu, a charakteru ochronnego pozbawić chcą ok. 55 ha lasu. Stwierdził, że to wszystko wiąże 

się z stawkami podatku, gdyż lasy ochronne objęte są niższa stawką, co za tym idzie będzie 

mniejszy wpływ do budżetu gminy. Wyjaśnił, że wszystkie gminy opiniują negatywnie 

propozycje Nadleśnictwa. Następnie odczytał projekt uchwały (załącznik Nr 7)  

oraz uzasadnienie (załącznik Nr 8). Dodał, że jego zdaniem należy taką uchwałę podjąć.  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków Komisji o to, 

kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały. Za oddano  

14 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  

 

 

Do p-ktu 7 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Wolne wnioski. 

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont przedstawiła radnym informację z wykonania 

budżetu gminy za I półrocze 2012 r. i o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy na lata 2012-2022 oraz przebiegu realizacji przedsięwzięć na lata 2012-2022. 

 Przewodniczący Rady Gminy Pan Walenty Wałejko powiedział, że radni z gminy, 

która była w tym roku w sprawie wiatraków, zapraszają na 22-23 września do siebie.  

Dodał, że zapewniają nocleg i wyżywienie. Zapytał radnych, czy chcą przyjąć takie 

zaproszenie 

Radni stwardzili, że należy przyjąć to zaproszenie. 

 Przewodniczący Rady Gminy Pan Walenty Wałejko zapytał co z dożynkami w naszej 

gminie. 

 Osoba pełniąca funkcję Wójta Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, 

że w kasie nie ma pieniędzy. Dodał, że rozmawiał z księdzem, który zaznaczył, że w życiu 

publicznym gminy nie będzie uczestniczył. 
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 Przewodniczący Rady Gminy Pan Walenty Wałejko powiedział, że należy się zająć 

stroną internetową urzędu gminy. Dodał, że dzisiejsza sesja została zwołana przez Komisarza 

Wyborczego. 

 

Do p-ktu 8 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko podziękował wszystkim za udział 

w posiedzeniu i zamknął obrady połączonych Komisji Rady Gminy. 

Godzina13
45

. 

Protokołował: D. Sieraniewicz 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury 

 

 

/-/ Piotr Paweł Oszkinis 

 


